
JUDETUL IALOMITA 
COMUNA ANDRASESTI 
CONSILIUL LOCAL 

 
P R O C E S – V E R B A L  
încheiat astăzi 16.12.2021 

 
În şedinţa ordinară a consiliului local, convocată de domnul primar prin Dispoziţia 

nr. 259 din 09.12.2021 în care au fost precizate ordinea de zi, data, ora şi locul ţinerii 
şedinţei. 

Ordinea de zi a fost adusă la cunoştinţă publică prin afişarea dispoziţiei de 
convocare la afişierul primăriei. 
După ce face prezenţa fiecărui consilier secretarul comunei, domnul Basturea Florin, 
anunţă că la şedinţă participa toti cei 11  consilieri , după cum urmează : 

1. AVRAMITA MIHAIL LAURENTIU 

2. BADEA OVIDIU MIRCEA 
CRISTIAN 

3. GHEORGHE CONSTANTIN 

4. ILIESCU MIHALACHE 
5. MIHAI ION 

6. NECULAE ALEXANDRU 
7. STANESCU MIHAELA 

8. STOIAN STEFAN 
9. TRIFA STELIAN 

10. USURELU IONEL 
11. ZAMFIR MIHALACHE 

Înainte de a intra în ordinea de zi, secretarul comunei solicită observaţii la 
procesul-verbal de la şedinţa anterioară a consiliului, pus la dispoziţia consilierilor pentru 
consultare. Nefiind observaţii, supune spre aprobare procesul-verbal de la şedinţa 
anterioară, care este aprobat în unanimitate. 

presedinte de sedinta ales, dl Iliescu Mihalache  
prezinta domnilor consilieri ordinea de zi: 

1.Proiect de hotarare privind aprobarea fuziunii prin absorbție a 
Asociaţiei de Dezvoltare Intercomunitară SALUBRIS GROUP 2010 de către 
Asociaţia de Dezvoltare Intercomunitară ”ECOO 2009” și participarea la 
patrimoniul ADI ECOO 2009 în calitate de membru asociat cu drepturi 
depline ; 

2. Proiect de hotarare privind aprobarea asocierii UAT Comuna 
Andrășești cu unele unități administrativ tertoriale în vederea 
acceptării acestora în cadrul Asociaţiei de Dezvoltare 
Intercomunitară ”ECOO 2009”, în calitate de asociați cu drepturi 
depline; 
3. Proiect de hotarare privind aprobarea  plati in cuantum de 3.349,56 

lei de la Titlul II – Bunuri si servicii, reprezentand prestari servicii – 
asistenta tehnica. 

 

 La şedinţă mai participă domnul Vasile Adrian  primarul comunei si doamna  Copelea 
Lucica contabilul institutiei 

La punctul unu de pe ordinea de zi - Proiect de hotarare privind aprobarea 
fuziunii prin absorbție a Asociaţiei de Dezvoltare Intercomunitară SALUBRIS 
GROUP 2010 de către Asociaţia de Dezvoltare Intercomunitară ”ECOO 2009” și 
participarea la patrimoniul ADI ECOO 2009 în calitate de membru asociat cu 



drepturi depline, Dl Vasile Adraian  aduce la cunostinta faptul ca in cel mai scurt tim se 
doreste punerea in funtiune a unui  Adi in demoniul deseurilor unde preturiile sa nu mai 
difere de la localitate la localitate drepot pentru care dorim sa fuzioneze se solicita 
intrebari nefiind se supune la vot. 
         Preşedintele de şedinţă supune spre aprobare proiectul de hotărâre care este 
aprobat în unanimitate , cu 10 voturi pentru, 0 contra, 0 abtineri 
 
La punctul doi  de pe ordinea de zi Proiect de hotarare privind aprobarea asocierii 
UAT Comuna Andrășești cu unele unități administrativ tertoriale în vederea 
acceptării acestora în cadrul Asociaţiei de Dezvoltare Intercomunitară ”ECOO 

2009”, în calitate de asociați cu drepturi deplin se da cuvantul domnului primar care 
prezinta in scurte cuvinte cadaca aderam putem bneficia la servicii cu pret redus pentru 
colectarea deseurilor, se solicita intrebari nefiind se supune la vot 
         Preşedintele de şedinţă supune spre aprobare proiectul de hotărâre care este 
aprobat în unanimitate , cu 10 voturi pentru, 0 contra, 0 abtineri 

La punctul trei   de pe ordinea de . Proiect de hotarare privind aprobarea  
plati in cuantum de 3.349,56 lei de la Titlul II – Bunuri si servicii, reprezentand 

prestari servicii – asistenta tehnica Dl primar Vasile Adrian aduce la cunostinta ca 
dupa incheierea procesului verbal de receptie la terminarea luicrarilor pentru Obiectivul 
Modernizare, consolidare reabilitare Gradinita, consultantul s a emis o factura  se solicita 
intrebari nefiind se supune la vot. 
                  Preşedintele de şedinţă supune spre aprobare proiectul de hotărâre care 
este aprobat în unanimitate , cu 10 voturi pentru, 0 contra, 0 abtineri 
   
În încheierea lucrărilor  preşedintele consultă consilierii dacă mai au şi alte probleme de 
ridicat. Nemaifiind discuţii, preşedintele de şedinţă închide lucrările şi mulţumeşte 
tuturor de participare. 

Drept pentru care am încheiat prezentul proces-verbal într-un singur exemplar. 
 

PREŞEDINTE DE ŞEDINŢĂ   SECRETAR GENERAL AL UAT, 
         BadeaIliescu Mihalache             Basturea Florin 
   


